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KECSKEMÉT MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 

            ESÉLYTEREMTÉSI BIZOTTSÁG_____________ 

Ikt.szám: 2600-2/2023.  

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

az Esélyteremtési Bizottság 

2023. február 14-én megtartott üléséről 

 

 

Az ülés helye:    Városháza 

          Kecskemét, Kossut tér 1. (I/2.) 

 

Az ülés időtartama: 7.30 órától - 8.30 óráig 

 

Jelen vannak:   A mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

 

 

Pászti András: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a bizottság – Dr. Tóth Szilárd 

bizottsági tag távolléte mellett - 6 fővel határozatképes. Az ülést 7.30 órakor megnyitja.  

 

Javasolja, a  tárgyalandó napirendi pontok úgy módosuljanak, hogy a kiküldött meghívó szerinti 4. 

napirendi pontot elsőként tárgyalják meg. 

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, van-e egyéb módosító javaslat az ülés napirendjére vonatkozóan?  

Megállapítja, hogy egyéb módosító javaslat nem hangzott el. 

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy az elhangzott módosító javaslat figyelembevételével ki ért 

egyet a  napirenddel? 

 

Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 6 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett a javaslatot 

elfogadta és az ülés napirendjére az alábbi határozatot hozta: 

 

1/2023. (II.14.) EtB. sz. határozat 

Az ülés napirendje  

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Esélyteremtési Bizottság az ülés napirendjére az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Nyílt ülés: 

 

1.  Óvodai feladat-ellátási helyekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

      Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés  10. sorszámmal szerepel. / 

 

2. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által alapított 

kitüntetések adományozásáról szóló új önkormányzati rendelet megalkotása 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés  3. sorszámmal szerepel. / 

 

3. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és 

Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) 

önkormányzati rendelete módosítása 

Előterjesztő: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
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/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés  4. sorszámmal szerepel. / 

 

4. Egyes önkormányzati rendeleteknek a szociális vetítési alap bevezetésével 

összefüggő módosítása tárgyában önkormányzati rendelet megalkotása 

      Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

/ A Közgyűlés napirendjén az előterjesztés  5. sorszámmal szerepel. / 

 

5.  A 2023. évi Lakáshasznosítási javaslat elfogadása 

      Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

 

6.   Háziorvosi feladat-ellátási szerződés meghosszabbítása 

      Előterjesztő: Pászti András bizottsági elnök 

 

7. Döntés háziorvosi feladat-ellátási szerződés közös megegyezéssel történő 

megszüntetéséről 

      Előterjesztő: Pászti András bizottsági elnök 

 

8. Az Esélyteremtési Bizottság 2023. I. félévi munkaterve 

           Előterjesztő: Pászti András bizottsági elnök 

 

Zárt ülés: 

9. Méltányossági jogkör gyakorlása lakásbérleti szerződés megkötése érdekében 

      Előterjesztő: Engert Jakabné alpolgármester 

 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Irattár 

 

 

1. NAPIREND 

Óvodai feladat-ellátási helyekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

 

 

Pászti András:  

Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat. Megkérdezi az előterjesztőt, kívánja-e szóban 

kiegészíteni a leírtakat? 

 

Engert Jakabné: 

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Pászti András:  

Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító javaslata? 

 

Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra: 

Fájó és rendkívül elkeserítő napirendről kell most dönteniük. Alig indult el az év máris egy 

megszorító intézkedésről kell beszélniük. Véleménye szerint meghökkentő az a tény, hogy a 

területért felelős bizottság sem kapott előzetes tájékoztatást ezekről az intézmény átalakításokról, 

bezárásokról. Most várhatóan 2 intézményre kerül lakat. Úgy gondolja, itt arról van szó, hogy 

értékes ingatlanokat, telkeket adnak el, és az intézményben felcseperedő gyerekeket 

belekényszerítik egy teljesen új környezetbe. 

Ha a Szent Miklós Utcai Óvodát nézzük, akkor megállapítható, pont az volt jó ebben az 

intézményben, hogy nagyon jól működtek az óvoda kislétszámú csoportjai. 
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Számára teljesen érthetetlen, miért jó az az irány, hogy folyamatosan 30 pluszos csoportokat 

hozunk létre. Amennyiben nincs pénz és üres a kassza és el kell adni ezeket az intézményeket, 

akkor lehet jelentkezni a kormánynál, hogy vissza lehet adni azokat a súlyos milliárdokat, 

amelyeket az elmúlt időszakban elvettek az önkormányzatoktól. 

Felmerül a kérdés, miért hagytuk ezeket az ingatlanokat ennyire leamortizálódni? Úgy ítéli meg, ki 

kellene állni a helyi közösségekért. Ő kiáll a szülők mellett, akik kétségbe vannak esve, és kiáll 

azon szülők mellett is, akiknek nem lesz többszázezer forintjuk arra, hogy a gyerekeiket beírassák 

majd a létrejövő új magánintézménybe. Kiáll továbbá azok a gyerekek mellett is, akiknek nagyon 

nagy szükségük van arra, hogy a jelenlegi intézményben maradhassanak. Azt gondolja, nem szabad 

asszisztálniuk egy ilyen mélységesen felháborító tervhez. 

 

Engert Jakabné: 

Jelezni szeretné képviselő asszony felé, 1 évvel ezelőtt másik 2 feladatellátási helyen, a Corvina 

Óvoda egységen belül megtörtén ugyanez a racionalizálás, akkor már említette, elképzelhető lesz, 

hogy a folyamat folytatódni fog. Ha jól emlékszik, akkor arról is beszéltek, hogy ez a 2 

feladatellátási hely kerülhet ilyen helyzetbe.  Emellett azonban az elmúlt években nagyon sok 

óvodát sikerült felújítani, viszont ezek az intézmények sajnos a műszaki állapotuk miatt a kiírt 

pályázatokba nem is kerülhettek volna be. 

Jelezni szeretné továbbá, hogy kislétszámú óvodai csoportok valamennyi óvodában vannak. A 

Ferenczy Ida Óvodát tekintve jelenleg 173 üres férőhely van. Úgy gondolja, amennyiben felelősek a 

város költségvetésének hatékony és gazdaságos felhasználásáért, akkor ezt a tényt is figyelembe 

kell venni. 

Sajnos ez a helyzet alakult ki, ezt viszont kezelni kell, sőt a betöltetlen férőhelyek számának 

növekedése esetén az is elképzelhető, hogy ezt a folyamatot folytatni kell. 

Az elmúlt napokban voltak és elhangzottak olyan vélemények is, hogy ezekben az óvodákban sok 

sajátos nevelést igénylő gyerek jár, akikkel ezekben a kislétszámú csoportokban többet tudtak 

foglalkozni, jobban rájuk tudtak figyelni. Hangsúlyozza, a többi óvodában is vannak ilyen gyerekek 

nemcsak ebben a kettőben. 

Értik a szülők aggodalmát, de azt is figyelembe kell venni, hogy más városrészekben - lásd 

Katonatelep, Kadafalva, Méntelek és Hetényegyháza - ,viszont a megnövekedett igény miatt nincs 

elég férőhely. Az egyensúlyt tehát meg kell teremteni. 

Érti képviselő asszony aggodalmát,  hogy kiáll ezekért a családokért és a Szent Miklós Utcai 

Óvodáért. Amikor tájékoztatást adtak az érintett szülőknek a beszélgetés során a jelenlévők közül 

sokan azt sem tudták, hogy Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra a képviselőjük. 

Úgy ítéli meg, felelős képviselőként ezt át kell látnia. 

Véleménye szerint a szülőknek nagyon jó javaslatot tudtak adni. Arra törekedtek, hogy a szülők 

igényeit figyelembevéve valamennyi gyerekeknek a legjobb helyet találják meg.  Elmondták a 

szülőknek, hogy bármelyik óvodai helyet választják,  az elhelyezés során prioritást fognak élvezni. 

Az a lehetőség is biztosítva lesz, hogy a Juhar Utcai Óvodában a Kálmán Lajos Óvoda 

feladatellátási helyen lévő szabad férőhelyeken az óvodai csoportokat egyben tartva, a jelenlegi 

óvónőkkel együtt helyezzék el a gyerekeket. Így a szülő azon aggályát is ki tudják védeni, hogy a 

gyerekeknek óvodás társaikat elveszítve, új óvónőket, új helyzetet kell megszokniuk. 

Természetesen az igaz, hogy új épületbe kerülnek, de ugyanazok a játékok, ugyanazok a 

fejlesztőeszközök és ugyanaz a két óvónéni veszi majd őket körül.  Harmadik lehetőségként pedig 

aki úgy gondolja, az maradhat is ott. Erre való igaz, hogy térítés ellenében van lehetőség, de ez nem 

kötelező. 

Az újonnan létrejövő, Montessori módszerrel dolgozó magánóvoda szintén a város érdekét  és a  

családok igényeit szolgálja ki. Véleménye szerint egy 110 ezer lakosú városban a létrejövő új 

magánóvoda színesítené a köznevelési intézmények palettáját. Most is vannak olyan családok, akik 

Budapestre viszik fel a gyerekeiket, hogy a Montessori módszer szerint töltsék el az óvodai éveket. 

Az elmondottakra tekintettel visszautasítja azt a vádat, miszerint utolsó pillanatban, mindenféle 

előzetes információ nélkül kerülne sor ezekre a döntésekre. A közgyűlést is tájékoztatták már 

korábban arról, hogy az önkormányzati óvodai férőhelyek iránti igény a fogyó gyereklétszám miatt 
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csökkent az utóbb években arra is tekintettel, hogy az óvodai paletta az egyházi és a magánóvodák 

megjelenésével sokkal színesebbé vált. 

 

Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra: 

Azt gondolja, a személyeskedés eddig sem a bizottságban, sem a Közgyűlésben nem volt gyakori. 

Nem tervezett több hozzászólást, de most az elhangzottakra tekintettel úgy érzi, meg kell szólalnia. 

Javasolja, akkor most beszéljenek őszintén. Érti, fontosabb a magántőke és a 100 millió Ft, amikor 

üres a kassza. Legyünk őszinték egymáshoz, ismerjük a módszert, egyáltalán nem költöttek ezekre 

az épületekre. Véleménye szerint igenis önkormányzati forrásokból is lehetett volna az ingatlanokra 

költeni. Járt a Csongrádi Utcai Óvodában. Nem tudja, alpolgármester asszony látta-e a penészedő 

falakat, hogy a gyerekeknek az egészségükre veszélyes vizes falak között kellett játszaniuk. 

Katasztrofális állapotok között voltak. Arról is tudnak, ha odament érdeklődni egy szülő, akkor 

suttogó propagandában elhangzott, hogy nem kell ide íratni a gyereket, mert hamarosan ez lesz az 

intézmény sorsa. Ahogy alpolgármester asszony is elmondta, ugyanis régóta téma, hogy ezekben az 

intézményekben a jövőben nem fog ilyen típusú nevelési tevékenység folyni, ezért jobb is, ha már 

nem ide íratják be a gyerekeiket. Most viszont arra hivatkozva, hogy nincsenek új beiratkozók, a 

jelenlegi formában lakat kerül az intézményekre. Majd magán cég kezébe kerül, és a szülők havonta 

100-150 ezer Ft-ért járathatják majd ide a gyerekeiket. Ezt ő nem tudja támogatni, továbbá kéri, 

hogy a továbbiakban a személyeskedéstől tartózkodjanak. 

 

Engert Jakabné: 

Folyamatosan költöttek ezekre az intézményekre pont azért, hogy viszonylagosan megfelelő 

körülmények között legyenek a gyerekek. Ebbe a vitába nem akar belemenni, viszont ki fogja 

gyűjtetni, hogy évente mennyit költött a Gazdasági Hivatal erre a 2 intézményre. A penészes falak 

is azt igazolják, hogy hiába költöttek, hiába javították ki a hibákat egyik évről a másikra, ezek az 

intézmények már nem alkalmasak arra, hogy egészséges környezetben legyenek a gyerekek.  

Azt gondolja, nem személyeskedett, csak megjegyezte, hogy a szülők nem ismerték a képviselő 

asszonyt, mi jeleztük, hogy ki a képviselője a körzetnek. Nem is akar ebbe most belemenni, mivel 

semmiféle személyeskedés nem volt a háttérben. 

Amíg véglegessé nem vált, hogy konkrétan milyen formában történik majd az átadás, addig 

értelmetlen lett volna bármit is mondani. A felújítások elmaradásával kapcsolatban elmondja, úgy 

ítélték meg, saját költségvetési forrásból - gazdaságossági szempontokat is figyelembe véve - nincs 

értelme ezeket az ingatlanokat felújítani. Emellett azt is tudni kell, hogy a jelenlegi formában új 

működési engedélyeket sem kapnának ezek az óvodák. 

 

Pászti András: Nem ért egyet azzal a véleménnyel, hogy 15-20 éve nem tett semmit a 

városvezetés, ugyanis, mint láttható, több intézmény energetikai felújítására is sor került az elmúlt 

években. A közeljövőben pedig várhatóan az energetikai fejlesztés folytatódni fog. Azt is látni kell, 

hogy társadalmi igények alapján az önkormányzati óvodák mellett szinte valamennyi egyháznak 

vannak már óvodái, valamint alapítványi és magánóvodákkal is bővült a kínálat. 

Az igaz, hogy a magánóvodák nem olcsók, de szerencsére Kecskeméten van egy olyan réteg, aki ezt 

probléma nélkül ki tudja fizetni annak érdekében, hogy az általa megfelelőnek ítélt világnézet, vagy 

gondolkodási mód mentén neveljék a gyermekét. Az óvodai nevelési paletta tehát társadalmi 

megelégedettség mellett színesebbé vált. 

Közel 4000 gyermek jár egyszerre óvodába, s ha az arányokat vesszük, akkor elmondható, hogy 

jelenleg ezeknek a gyerekeknek  ¼ -e jár alapítványi vagy magánóvodába. A másik ¾-e viszont 

önkormányzati fenntartású óvodába, s az önkormányzat fenntartóként felelőséggel tartozik azért, 

hogy az óvodáink versenyképesek legyenek azokkal az óvodákkal, amelyek új igényként 

megjelentek és társadalmilag elfogadottak. 

Nem nyerészkedés, vagy pénzszerzési vágy hajtja az önkormányzatot a Szent Miklós Utcai Óvoda 

eladásakor, csupán arról van szó, hogy egy ilyen idős épület felújításába olyan nagy összeget 

kellene befektetni, amely nem lenne gazdaságos. Ez inkább egy ésszerű döntés, ami szintén 

hozzájárul ahhoz, hogy az óvodáinkat versenyben tudjuk tartani. Ebben az esetben is ésszerű döntés  
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volt, hogy a fenntartó megpróbált a dolgok elébe menni. 

A Csongrádi Utcai Óvodában pedig az elmúlt években legalább 3 alkalommal volt olyan csőtörés, 

amely az épület szerkezetében nagyon komoly ártalmakat okozott. Könnyen előfordulhatott volna 

az is, ha nem kezdenek az épület sorsával foglalkozni, akkor néhány éven belül használhatatlanná 

vált volna. 

Alaposan körbejárta ezt a kérdést. Tudomására jutott, hogy a Csongrádi Utcai Óvodában korábban 

már elindult egy, hátrányos helyzetű gyerekek nevelésére vonatkozó projekt, amely nagyon értékes, 

és fontos, ráadásul  olyan általános iskola is van a városban, ahol nagyon szép eredménnyel 

folytatják ezt a projektet. 

Úgy gondolja, szakbizottságként nyomon kell követniük, hogy amennyiben ez az óvodai közösség 

átkerül egy másik épületbe, akkor ezt a szakmai programot ők tovább tudják-e majd vinni? Kéri 

alpolgármester asszonyt, az áthelyezését követően erről készüljön egy előterjesztés a bizottság 

számára. 

 

Megállapítja, hogy további kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el.  

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a határozat-tervezettel?  

 

Szavaztatás után megállapítja, hogy 4 igen, 1 nem és 1 tartózkodás mellett a bizottság az alábbi 

határozatot hozta: 

 

2/2023. (II.14.) EtB. sz. határozat 

Óvodai feladat-ellátási helyekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Esélyteremtési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné 

alpolgármester 71-1/2023. ügyszámú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Pászti András elnök 

 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

• Nagyhegyesi-Kis Mariann, a Közösségi Kapcsolatok Osztályának vezetője 

• Irattár 

(Dr. Papp Zoltán elhagyta az üléstermet.) 

 

 

2. NAPIREND 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által alapított kitüntetések 

adományozásáról szóló új önkormányzati rendelet megalkotása 

 

 

Pászti András:  

Felkéri Dr. Temesvári Péter jegyző urat, röviden foglalja össze az előterjesztésben leírtakat. 
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Dr. Temesvári Péter: 

Az előterjesztés azért született, mert felmerült, hogy bizonyos díjak neveit meg kellene változtatni. 

Erre érkeztek be képviselői indítványok. Új rendelet megalkotására azért tettek javaslatot, mert 

ennek az önkormányzati rendeletnek a megszületése óta a központi jogszabályszerkesztési elvek és 

szabályok annyira megváltoztak, hogy már nem volt korszerű és modern a rendelet megszövegezése 

és a szabályozás technikája, módja. Indokolja ezt az is, hogy olyan szintű a módosítás, amely már új 

rendelet megalkotását igényli. Így most tiszta lappal, új rendelettel tud kezdeni ebben a témában a 

város. 

A rendelet szervezőelve az volt, hogy az egyszerűsítésen túl az a legfontosabb, hogy ezek a 

kitüntetések, díjak és elismerések újra elérjék a régi fényüket és a presztizsüket visszakapják. 

Amennyiben bármi kérdés van, arra szívesen válaszol. 

 

Pászti András:  

Nagyon fontosnak tartja, hogy a bizottság hatáskörébe tartozó díjak száma nem változik az új 

rendeletben. Megkérdezi, jól értelmezi-e, hogy ezek a díjak továbbra is a bizottság javaslattételi 

hatáskörében maradnak? 

 

Dr. Temesvári Péter: 

Természetesen a beérkező javaslatokat továbbra is a bizottság készíti majd elő közgyűlési döntésre, 

vagyis a javaslatokból a bizottság dönti majd el, hogy kit javasol a közgyűlésnek. 

 

Pászti András:  

Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító javaslata? 

 

Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra: 

Az előterjesztés szerint lesz egy új díj, az  Arany Kecske Díj.  

 

Dr. Temesvári Péter: 

Jelzi, hogy elkészült a díj-hoz járó szobor látványterve, amelyet bemutat a bizottság tagjai részére. 

 

Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra: 

Úgy tudja, a díj elnevezésével kapcsolatban van még egyfajta közös gondolkodás, vagyis a név még 

nem biztos. Jelzi, erre tekintettel  a szavazásnál tartózkodni fog, és majd a közgyűlésen döntenek 

arról, hogy esetlegesen hogyan  korrigálják a díj elnevezését. 

 

Pászti András:  

Esetleg akkor van már valami konkrét javaslat is? 

 

Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra: 

Konkrét javaslat még nincs, különböző egyeztetéseken már beszéltek arról, hogy  milyen formában 

tudják esetlegesen kinyitni ezt a kérdéskört. 

 

Dr. Temesvári Péter: 

Ügyrendi észrevételként felhívja a figyelmet arra, hogy képviselői indítvány rendelet-tervezethez 

csak 4 nappal a közgyűlés előtt érkezhet. Erre tekintettel, amennyiben módosító indítvány van a 

rendelethez, akkor azt a bizottsággal lenne célszerű meghozatni. A közgyűlésen erre mód már nincs. 

 

Gál Zsombor: 

Az Arany Kecske Díj megalkotásával új köntöst kapott a Kecskemét Ifjúságáért Díj, amellyel 25 év 

alatti fiatalok öntevékeny, más közösségek számára is példaértékű munkáját kívánják elismerni. 

Úgy gondolja,  egy lendületet és Kecskemétet kifejező díjról van szó. Úgy ítéli meg, ez egy 

abszolút releváns és támogatható elnevezés. 
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Hörcsök Imre: 

Nagyon nagy örömmel olvasta ezt az előterjesztést. Szeretne köszönetet mondani mindazoknak, 

akik ezt ilyen logikusan és szépen megfogalmazták. Különösen megragadta az a célszerű 

megfogalmazás, amely egyes területeket összefoglaló névvel látott el. Eddig ugyanis sokkal 

szétdaraboltabb volt, egy-egy egyénre szabottnak látszott, míg ezzel szemben most egy 

összefoglalást, egy logikus rendet lát ebben az előterjesztésben. A rendelet jól értelmezhető, a 

tartalom és a forma megragadó. A kecskeméti lakosság számára olyan elismerési sorozatot mutat 

be, amelyben a városunk régóta élenjár abban a tekintetben is, hogy a városért hosszú ideig végzett 

lelkiismeretes munkát mindig is elismerte a Kecskemét városa. Most egy más aspektusból nézve is 

elénk tárja az elismerések sorozatát. 

Megköszöni a világos összefoglalást. Változtatás nélkül elfogadásra javasolja. 

 

Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra: 

Tekintettel arra, hogy az Arany Kecske Díj a képzőművészet, az irodalom, az építészet, a komoly- 

és a könnyűzene, stb. területén végzett kiemelkedő munka elismeréseként adható, furcsán hangzana 

például, ha az Operaházban egy díjazottat  Arany Kecske Díj-as fellépőként mutatnának be. Érti a 

koncepciót és azt is, hogy a Kecske a címerállatunk, amellett, hogy a díj maga tetszik, a neve mégis 

átgondolandó. Véleménye szerint érdemes lenne ezt az elnevezést a fiatalok, diákönkormányzatok 

és az iskolák körében megfuttatni. Tegyenek ők javaslatot a díj elnevezésére, amennyiben azt 

mondják, hogy ez a név rendben van, akkor ő  elfogadja az Arany Kecske elnevezést. 

 

Dr. Temesvári Péter: 

Megköszöni Hörcsök Imre bizottsági tag elismerő szavait. A rendelet megalkotásánál nagyon 

fontos szakmai cél volt, hogy érthető, jól megfogalmazott és precízen alkalmazható szabályrendszer 

jöjjön létre. 

Amennyiben olyan döntés születne, hogy az Arany Kecske Díj nevének további egyeztetése miatt 

ez az előterjesztés kerüljön le a közgyűlés napirendjéről,  az meggondolandó. Ugyanis, ha a rendelet 

most  nem kerül megalkotásra, akkor az idei javaslattételi határidő is tolódni fog, az eddig kitalált 

rendszer felborul. Emiatt nem biztos, hogy célszerű egy ilyen döntés meghozatala. A rendelet 

módosítására a javaslatok beérkezését követően is van lehetőség, még akár ebben az évben is lehet 

ezen változtatni. 

Jelzi, időközben tisztázódott a kérdés, miszerint a mai nap 4 óráig lehet még a rendelethez 

indítványt fűzni. Azt, hogy az említett körben hogyan lehetne csütörtökig eredményesen 

véleményeztetni a díj elnevezését, azt most nem tudja megmondani. 

 

Pászti András:  

Akkor ez azt jelenti, hogy képviselőasszony a mai napon 4 óráig pontos, szövegszerű javaslatát 

indítvány formájában benyújthatja?  

 

Dr. Temesvári Péter: 

Igen. 

 

Dr. Siposné Bodrozsán Alexandra: 

Jelzi, ezt így el tudja fogadni. 

 

Pászti András:  

Megállapítja, hogy  további kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 3 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 
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3/2023. (II.14.) EtB. sz. határozat 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által alapított kitüntetések 

adományozásáról szóló új önkormányzati rendelet megalkotása 

  

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Esélyteremtési Bizottság megtárgyalta Szemereyné 

Pataki Klaudia polgármester 2151-1/2023. számú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

 

Határidő: 2023. február 16. 

Felelős:   Pászti András elnök 

 

 

A határozatról értesülnek: 

1. A bizottság tagjai  

2. Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
3. Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

4. Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője 

5. Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője 

6. Irattár   

 

 

3. NAPIREND 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) önkormányzati rendelete 

módosítása 

 

Pászti András:  

Felkéri Dr. Temesvári Péter jegyző urat, röviden foglalja össze az előterjesztésben leírtakat. 

 

Dr. Temesvári Péter: 

Ismerteti, elsősorban technikai jellegű módosításokra kerül sor. A bizottságok jelezték, szeretnék 

módosítani az ügyköreiket, amelyekben döntést vagy véleményezési jogköröket gyakorolnak. 

Ennek megfelelően készítették el az SZMSZ 2. számú mellékletének a módosítási javaslatát.  Ezen 

túl cél volt még az esetleges duplikációk, párhuzamosságok felszámolása is, és a gyakorlati 

tapasztalatok is  bizonyos módosításokat tettek szükségessé. 

 

Pászti András:  

Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító javaslata? 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 3 igen, 0 nem és 2 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

 

4/2023. (II.14.) EtB. sz. határozat 

Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) önkormányzati rendelete 

módosítása 
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Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Esélyteremtési Bizottság megtárgyalta Szemereyné 

Pataki Klaudia polgármester 534-1/2023. számú közgyűlési előterjesztését, és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült előterjesztést a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2023. február 16. 

Felelős: Pászti András elnök 

 

A határozatról értesülnek: 

1. A bizottság tagjai  

2. Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

3. Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 

4. Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

 

 

 

4. NAPIREND 

Egyes önkormányzati rendeleteknek a szociális vetítési alap bevezetésével összefüggő 

módosítása tárgyában önkormányzati rendelet megalkotása 

 

 

Pászti András:  

Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat.  

Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e szóban kiegészíteni a leírtakat? 

 

Csonkáné Panek Andrea:  

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Pászti András:  

Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító javaslata? 

Megállapítja, hogy   kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

 

5/2022. (II.14.) EtB. sz. határozat 

Egyes önkormányzati rendeleteknek a szociális vetítési alap bevezetésével összefüggő 

módosítása tárgyában önkormányzati rendelet megalkotása 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Esélyteremtési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné 

alpolgármester 1772-4/2023. ügyszámú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 

A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára elfogadásra 

javasolja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Pászti András bizottsági elnök 

 

Értesítendő: 
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• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester 

• Dr. Bodóczky Judit, a Hatósági Iroda vezetője 

• Csonkáné Panek Andrea, a Szociálpolitikai Osztály vezetője 

• Irattár   

 

5. NAPIREND 

A 2023. évi Lakáshasznosítási javaslat elfogadása 

 

 

Pászti András:  

Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat. Megkérdezi az előterjesztőt, kívánja-e szóban 

kiegészíteni a leírtakat? 

 

Engert Jakabné: 

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Pászti András: 

Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító javaslata? 

Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

 

6/2023. (II.14.) EtB. sz. határozat 

A 2023. évi Lakáshasznosítási javaslat elfogadása 

       

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Esélyteremtési Bizottság megtárgyalta Engert Jakabné 

alpolgármester fenti tárgyban készült 190-1/2023. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta:  

 

1.  A bizottság úgy dönt, hogy a Kecskemét, 0997/32 hrsz-ú, 938 m2 nagyságú „kivett tanya” 

megnevezésű, természetben Kecskemét, Alsószéktó 14. szám alatt található ingatlan szociális 

alapon bérbe adható. 

 

2. A bizottság a KIK-FOR Kft. a határozat 1. pontjára figyelemmel készített javaslatának megfelelően 

a határozat 1.számú mellékletét képező 2023. évre vonatkozó Lakáshasznosítási javaslatot (a 

továbbiakban: lakáshasznosítási javaslat) elfogadja az alábbiak szerint: 

 

Szociális alapon bérbe adható elszórtan elhelyezkedő 

lakás:  

• ebből bérleti szerződés időtartamára 

költségelven meghatározott lakbérrel 

bérbe adott 

• ebből kedvezményes értékesítésre kijelölt  

355 db  

 

17 db 

 

 

1 db 

Nyugdíjasok Háza 

- Horváth Döme körút 1. 

- Nyíri út 77/C. 

 

38 db 

51 db 

SZOCIÁLIS MINŐSÍTÉSŰ INGATLANOK 444 db 
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SZÁMA ÖSSZESEN:  

Szobabérlők Háza  

• Petőfi Sándor utca 18-20. 

• Széchenyi sétány 4. 

• Mátis K. u. 1., 16. 

• Rávágy tér 7. 

• egyéb 

• volt Fiatal Házasok Otthona 

o Széchenyi sétány 4. 

 

49 db 

170 db 

69 db 

37 db 

59 db 

 

3 db 

Művészvillák, műteremlakás 15 db 

Közérdekű célok megvalósítására fenntartott 5 db 

Költségalapon, pályázat útján bérbe adható lakások  

• Homokbányán 

• Petőfi Sándor utca 18-20. szám alatt 

• Szétszórtan elhelyezkedő  

 

165 db 

82 db 

15 db 

KÖLTSÉG ALAPON KIADHATÓ INGATLANOK 

SZÁMA ÖSSZESEN:  
669 db 

Bérlőkijelölési joggal érintett lakások elszórtan 42 db 

Bérlőkijelölési joggal érintett lakások Homokbányán 75 db 

Bérlőkijelölési joggal érintett lakások tömbös 

épületekben 
41 db 

BÉRLŐKIJELÖLÉSSEL ÉRINTETT LAKÁSOK 

SZÁMA ÖSSZESEN: 
158 db 

MINDÖSSZESEN: 1271 db 

Ebből értékesítésre kijelölt üresen álló ingatlanok 

száma  

6 db 

 

3. A bizottság a pályázat alapján hasznosított lakások bérbeadására vonatkozó pályázat kiírásának 

tervezett időpontjait az üresedések, valamint a műszaki kapacitás rendelkezésre állása függvényében 

az alábbi időpontokra határozza meg: 

 

• I. negyedév  2023. február 27 – március 2.                                  

• II. negyedév 2023. május 16 – május 30.                                  

• III. negyedév 2023. szeptember 5 – szeptember 19.                                    

• IV. negyedév 2023. november 7 – november 21.                                    

 

4.  A bizottság Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlésének az önkormányzat tulajdonában álló 

lakások bérletéről és elidegenítéséről szóló 22/2015. (X.22.) önkormányzati rendelete 29. § (7) 

bekezdése alapján a lakáshasznosítási javaslat 3. számú mellékletében foglaltak szerint állapítja meg a 

kedvezményes értékesítésre kijelölt ingatlanok körét. 

 

5. A bizottság a lakáshasznosítási javaslat 4. számú mellékletében foglaltak szerint határozza meg az 

értékesítésre kijelölt ingatlanok körét. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős:   Engert Jakabné alpolgármester 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Engert Jakabné alpolgármester 

• Dr. Patay Balázs, a Szervezési és Jogi Iroda vezetője 
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• Dr. Fölföldi Klára, a Jogi Osztály vezetője 

• Irattár 

•   6/2023. (II.14.) EtB. sz.határozat1. sz. melléklete 

 

 

Szociális alapon bérbe adható elszórtan elhelyezkedő 

lakás:  

• ebből bérleti szerződés időtartamára 

költségelven meghatározott lakbérrel 

bérbe adott 

• ebből kedvezményes értékesítésre kijelölt  

355 db  

 

17 db 

 

 

1 db 

Nyugdíjasok Háza 

- Horváth Döme körút 1. 

- Nyíri út 77/C. 

 

38 db 

51 db 

SZOCIÁLIS MINŐSÍTÉSŰ INGATLANOK 

SZÁMA ÖSSZESEN:  
444 db 

Szobabérlők Háza  

• Petőfi Sándor utca 18-20. 

• Széchenyi sétány 4. 

• Mátis K. u. 1., 16. 

• Rávágy tér 7. 

• egyéb 

• volt Fiatal Házasok Otthona 

o Széchenyi sétány 4. 

 

49 db 

170 db 

69 db 

37 db 

59 db 

 

3 db 

Művészvillák, műteremlakás 15 db 

Közérdekű célok megvalósítására fenntartott 5 db 

Költségalapon, pályázat útján bérbe adható lakások  

• Homokbányán 

• Petőfi Sándor utca 18-20. szám alatt 

• Szétszórtan elhelyezkedő  

 

165 db 

82 db 

15 db 

KÖLTSÉG ALAPON KIADHATÓ INGATLANOK 

SZÁMA ÖSSZESEN:  
669 db 

Bérlőkijelölési joggal érintett lakások elszórtan 42 db 

Bérlőkijelölési joggal érintett lakások Homokbányán 75 db 

Bérlőkijelölési joggal érintett lakások tömbös 

épületekben 
41 db 

BÉRLŐKIJELÖLÉSSEL ÉRINTETT LAKÁSOK 

SZÁMA ÖSSZESEN: 
158 db 

MINDÖSSZESEN: 1271 db 

Ebből értékesítésre kijelölt üresen álló ingatlanok 

száma  

6 db 

 

 

 

 

2023. évi lakáshasznosítási javaslat 3. számú melléklete 
 

 

Kedvezményes értékesítésre kijelölt ingatlanok (forgalmi érték 10 %-án) 
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Ssz. Hrsz. Cím 
Ingatlan 

megnevezés 
Terület m² 

1.  8873 / 2 Ungvári u. 44/A lakóház, udvar 30 
 

2023. évi lakáshasznosítási javaslat 4. számú melléklete 
 

 

Értékesítésre kijelölt ingatlanok 

Ssz. Hrsz. Cím Ingatlan megnevezés Terület m² 

1. 1383 Csáktornyai utca 47     lakóház, udvar 36 

2. 1490 Epreskert utca 62 A   lakóház, udvar 26 

3. 1490 Epreskert utca 62 A   lakóház, udvar 47 

4. 1530 Kórház u. 24. lakóház, udvar 135 

5. 6540 Szilágyi E. u. 38/A. lakóház, udvar 37 

6. 1711 Zsinór u. 71. lakóház, udvar 33 

 
 

 

6. NAPIREND 

Háziorvosi feladat-ellátási szerződés meghosszabbítása 

 

Pászti András: Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat.  

Megkérdezi az előterjesztőt, kívánja-e szóban kiegészíteni a leírtakat? 

 

Engert Jakabné: 

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Pászti András: 

Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító javaslata? 

Megállapítja, hogy  kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

 

7/2023. (II.14.) EtB. sz. határozat 

Háziorvosi feladat-ellátási szerződés meghosszabbítása 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Esélyteremtési Bizottság megtárgyalta Pászti András 

bizottsági elnök 94-1/2023. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság úgy dönt, hogy a MED-SK Entis Betegségmegelőző és Gyógyító Korlátolt 

Felelősségű Társasággal (Meggyesiné Dr. Serfőző Katalin Matilddal, mint felnőtt háziorvossal) 

a háziorvosi feladatok területi ellátási kötelezettséggel történő végzésére kötött feladat-ellátási 

szerződést 2023. március 9. napjától 2028. március 9. napjáig meghosszabbítja. 
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2. A bizottság felhatalmazza Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert, hogy a háziorvosi 

feladatok területi ellátási kötelezettséggel történő végzésére vonatkozó feladat-ellátási szerződés 

módosítását az 1. pontban meghatározott időtartam figyelembevételével aláírja. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője és általa 

MED-SK Entis Betegségmegelőző és Gyógyító Korlátolt Felelősségű Társaság 

• Irattár 

 

7. NAPIREND 

Döntés háziorvosi feladat-ellátási szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről 

 

 

Pászti András: Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat.  

Megkérdezi az előterjesztőt, kívánja-e szóban kiegészíteni a leírtakat? 

 

Engert Jakabné: 

Szóbeli kiegészítést nem tesz. 

 

Pászti András: 

Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító javaslata? 

Megállapítja, hogy  kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság  5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

 

8/2023. (II.14.) EtB. sz. határozat 

Döntés háziorvosi feladat-ellátási szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Esélyteremtési Bizottság megtárgyalta Pászti András 

bizottsági elnök 108-3/2023. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. A bizottság úgy dönt, hogy a Bogárdi és Társa Orvosi Betéti Társasággal (Dr. Bordáné Dr. 

Bogárdi Mária, mint személyes ellátásra kötelezett háziorvossal) a háziorvosi feladatok területi 

ellátási kötelezettséggel történő végzésére kötött feladat-ellátási szerződést 2023. március 31. 

napjával közös megegyezéssel megszünteti. 

  

2. A bizottság felhatalmazza Szemereyné Pataki Klaudia polgármestert, hogy a háziorvosi 

feladatok területi ellátási kötelezettséggel történő végzésére vonatkozó feladat-ellátási szerződés 

megszüntetéséről szóló megállapodást az 1. pontban meghatározott időpont figyelembevételével 

aláírja. 
 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
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Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Ladics Monika, a Humánszolgáltatási Iroda vezetője és általa 

• Bogárdi és Társa Orvosi Betéti Társaság 

• Irattár 

 

 

8. NAPIREND 

Az Esélyteremtési Bizottság 2023. I. félévi munkaterve 

 

 

Pászti András: 

Röviden ismerteti az előterjesztésben leírtakat.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító javaslata? 

Megállapítja, hogy  kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el.  

 

Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a határozat-tervezettel? 

Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett az alábbi 

határozatot hozta: 

 

9/2023. (II.14.) EtB. sz. határozat 

Az Esélyteremtési Bizottság 2023. I. félévi munkaterve 

 

 

Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Esélyteremtési Bizottság megtárgyalta Pászti András 

bizottsági elnök 127-1/2023. számú, fenti tárgyban készült előterjesztését, és az alábbi határozatot 

hozta: 

 

Az Esélyteremtési Bizottság a 2023. I. félévi munkatervét a határozat melléklete szerint 

fogadja el.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Pászti András bizottsági elnök 

 

 

Értesítendő: 

• Bizottság tagjai 

• Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Szervezési Osztály vezetője 

• Irattár 

 
        9/2023. (II.14.) EtB sz. határozat melléklete 

 

1. Döntés az indítandó óvodai csoportok számának és a maximális csoportlétszám 

túllépésének engedélyezéséről a 2023/2024. nevelési évre 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

 

2. Óvodai feladat-ellátási helyekkel kapcsolatos döntések meghozatala 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 
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3. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Szociális Szolgáltatásszervezési 

Koncepciójának felülvizsgálata 

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

4. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi Programja 

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

5. Értékelés Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata 2022. évi gyermekjóléti és 

gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

6. Településfejlesztési terv véleményezési eljárás lezárása  

      Előterjesztő:     Környezetvédelmi, Városrendezési és 

Agrár Bizottság 

 

7. Döntés a 2023/2024. nevelési évre vonatkozó óvodai jelentkezés időpontjáról 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

 

8. Beszámoló az Esélyteremtési Bizottság 2022. évi tevékenységéről 
Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

9. Háziorvosi feladatellátási szerződések meghosszabbítása 

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

10. SOS-Gyermekfalu Magyarországi Alapítványa 2022. évi szakmai beszámolója 

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

11. A Magyar Máltai Szeretetszolgálat 2022. évi szakmai beszámolója 

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

12. A Rév Szenvedélybeteg-segítő Szolgálat 2022. évi szakmai beszámolója 

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

13. Beszámoló a CédrusNet Kecskemét Program 2022. évi működéséről 

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

14. Az Egészségügyi és Szociális Intézmények Igazgatósága szakmai programjának, szervezeti 

és működési szabályzatának, valamint szakosított és nappali ellátást nyújtó telephelyei 

házirendjének jóváhagyása  

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

15. Az Őszirózsa Időskorúak Gondozóháza szakmai programjának, szervezeti és működési 

szabályzatának, valamint házirendjének jóváhagyása 

Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

16. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése által alapított kitüntetések 

adományozásáról szóló új önkormányzati rendelet megalkotása 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 
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17. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) önkormányzati rendelete 

módosítása 

Előterjesztő:     Szemereyné Pataki Klaudia polgármester 

 

18. Egyes önkormányzati rendeleteknek a szociális vetítési alap bevezetésével összefüggő 

módosítása tárgyában önkormányzati rendelet megalkotása 

Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

 

19. A 2023. évi Lakáshasznosítási javaslat elfogadása 

      Előterjesztő:     Engert Jakabné alpolgármester 

 

20. Döntés háziorvosi feladat-ellátási szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetéséről 

      Előterjesztő:     Pászti András bizottsági elnök 

 

 

 

Bejelenti, hogy a 9 napirendi pont tárgyalására zárt ülés keretében kerül sor. Kéri, hogy a teremben 

csak a bizottság tagjai, a jegyző, az aljegyzők, az érintett iroda- és osztályvezető, a napirendi pont 

előadója, az érintett és a bizottsági referens tartózkodjon. 

 

 

A jegyzőkönyv 18-19. oldalai a zárt ülés anyagát tartalmazzák külön jegyzőkönyvben. 
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ászti András: 

Bejelenti, hogy a bizottság zárt ülés keretében egy kérelmező elhelyezése érdekében döntött a 

Lakásrendelet 17. § (12) bekezdés b) pontjában kapott felhatalmazás alapján a Lakásrendelet 17. § 

(11) bekezdésében foglaltak alkalmazása alóli felmentés megadásáról. 

 

 

Megállapítja, hogy a bizottság a munkáját befejezte, megköszöni a részvételt, és az ülést 8.30 

órakor bezárja. 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

Pászti András s.k.                Dr. Siposné  Bodrozsán Alexandra s.k. 

     elnök                                         alelnök 


